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ZAPISNIK

  

  

OBČNEGA ZBORA ZBIRATELJSKEGA DRUŠTVA SCIURUS

  

  

  

Sestanek je potekal dne 20.02.2010 v Knjižnici Antona Tomaža Linharta, Gorenjska Cesta 28,
Radovljica . Sestanek
se je pričel ob 
10:00
. Predlagan dnevni red je bil sledeč:

  

  

  

Dnevni red:   

  

1.    Pozdrav predsednika ter otvoritev OZ

  

 1 / 9



Zapisnik 2. občnega zbora

Prispeval Peter Kramar
Sobota, 03 April 2010 19:27 - 

2.    Izvolitev delavnega predsedstva 

  

3.    Sprejem dnevnega reda

  

4.    Poročila o delu društva, razprave

  

5.    Sprejem poročil

  

6.    Plan dela za leto 2010

  

7.    Razno

  

  

  

1) Predsednik UO Rok ROZMAN je otvoril OZ in pozdravil prisotne. 

  

  

  

2) Na predlog predsednika smo z dvigom rok soglasno potrdili predlagane člane: 
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    -  delovni predsednik: Uroš TACAR;   
    -  delovno predsedstvo: Brane MAČEK, Miloš ZUPAN;   
    -  verifikacijska komisija: Alojz MIHELČIČ, Igor KMETIČ;   
    -  overovitelja zapisnika: Stane KRAMAR, Žiga KAPUS;   
    -  zapisnikar: Peter KRAMAR  

  

  

  

3) Verifikacijska komisija je sporočila, da je občni zbor sklepčen, saj je prisotnih 15 članov od
27. Z dvigom rok je OZ potrdil predlagan dnevni red.

  

  

  

4) Predsednik, tajnik, blagajnik, predsednik NO so podali poročila o dosedanjem delu društva.
Poročila so priloge temu zapisniku (Priloga 1.-4.). Branko MAČEK je ustno predstavil poročilo
dela krožka na OŠ. Po predstavitvi poročil je predsednik OZ predlagal razpravo.

  

    
    -  Alojz ŠKRAB je izrekel pohvalo predsedniku in ožjim članom za dosedanje delo, želel pa
je popravek poročila, in sicer »gospod Škrab« naj se prepiše v »Tone Škrab«. Ugotovil je, da je
edini od navzočih »gospod«.   
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    -  Pri razpravi na poročilo Tajnika je Rok ROZMAN dodal, da so vsi mladi, ki obiskujejo
krožek tudi izpolnili pristopno izjavo ter plačali članarino v vrednosti 5 EUR, kot je bilo
izglasovano na prvem občnem zboru.   

  

    
    -  Razprave na blagajniško poročilo ter poročilo NO ni bilo.  

  

  

Po razpravi je delovni predsednik dal sprejem poročil za predstavljeno obdobje na glasovanje.
Soglasno so bila sporočila sprejeta. 

  

  

  

7) Predsednik Rok ROZMAN je podal Plan dela za leto 2010 (Priloga 5.) vključno s proračunom
društva. Delovni predsednik je predlagal razpravo.

  

    
    -  Tone ŠKRAB je predlagal, da bi društvo poizkušalo zaprositi za sponzorstvo vsaj v
vrednosti 500 Eur.   
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    -  Branko MAČEK je protestiral, da je pol leta za izbiro logotipa in celostne podobe, predolga
doba. Razprava se je vnela glede prirpave ter financiranja celostne podobe. FOJŽ je predlagal,
da bi pripravili razpis za grafično podobo društva, z vsemi zahtevami, obveznimi elementi. Avtor
izbranega dela pa bi moral biti tudi primerno nagrajen.   

  

    
    -  FOJŽ je predlagal, da bi na spletni strani omogočili oglase, za podjetja ki jih zanima
področja zbiranja.   

  

  

Delovni predsednik je predlagal glasovanje za potrditev plana z zgoraj navedenimi dopolnili, ki
je bil soglasno sprejet.

  

  

  

8) Pod razno smo obdelali sledeče točke:

  

    
    -  Rok ROZMAN je povzel predlog FOJŽA, da bi se odpravili na kolekto z vlakom. Kolekta
poteka od 26. do 29. marca. Ideje bomo posredovali na forum in na naslednjem srečanju   
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    -  Predsednik UO Rok ROZMAN je predlagal, da članarina za leto 2010 ostane enaka.
Odrasli zaposleni 20 EUR, novo vpisani v društvo po 1 juliju 10 EUR, nezaposleni in otroci 5
EUR.   

  

  

Članarina za leto 2010 je bila soglasno potrjena.

  

    
    -  Branko MAČEK je opomnil, da je potrebno vsem obiskovalcem, ki pridejo na srečanje,
povabiti k članstvu v društvu.   

  

    
    -  FOJŽ je predlagal, da bi vzpostavili kontakt z drugimi društvi v Sloveniji.  

  

    
    -  Peter KRAMAR je predlagal, da ohranimo tradicijo z aktivno udeležbo na sejmih v občini
Radovljica.   

  

    
    -  Branko MAČEK je predlagal, da bi postopoma s pomočjo društva, poizkušali uvesti novo
plačilno sredtvo na srednjeveški prireditvi.   
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Ker se noben član ni prijavil k besedi je delovni predsednik OZ zaključil ob 11:00 ter vse
prisotne povabil k predhodno organiziranemu druženju in menjavi predmetov.

  

  

  

Priloge:

  

-      Priloga 1: Poročilo predsednika za leto 2009

  

-      Priloga 2: Poročilo tajnika za leto 2009

  

-      Priloga 3: Poročilo blagajnika za leto 2009

  

-      Priloga 4: Poročilo predsednika NO za leto 2009

  

-      Priloga 5: Plan dela za leto 2010
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Zapisal:                                     Overovitelja:                          Delovni predsednik:

  

  

Peter KRAMAR                           Žiga KAPUS                          Uroš TACAR

  

  

                                                Stane KRAMAR
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Radovljica, 20.02.2010
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